
罗麦大厦 - 主页

产品名称 罗麦大厦 - 主页

公司名称 北京华信商办科技有限公司

价格 5.00/m/天

规格参数

公司地址 北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园

联系电话 13716135070 13522230053

产品详情

罗麦大厦地处CBD和燕莎商圈的辐射区，位于东四环与朝阳北路交汇的黄金地段，交通极为便利，驾车2
5分钟即可到达机场。北面与红领巾公园仅一步之遥，园内垂柳环抱、水波粼粼，让您在繁忙的商务往来
之余体味扑面而来的清新与自然。 罗麦大厦由建研建筑设计研究院有限公司设计，楼体通透明快，造型
纯净简洁，为泛CBD区域内的三面环景写字楼。外墙采用比利时格拉威宝纯进口LOW-
E钢化中空玻璃幕墙结构，具有更好的防紫外线、隔热节能、透明采光的效果。

Luomai Building is located in the radiating area of CBD and Yansha Business District, at the prime location of the
intersection of East Fourth Ring Road and Chaoyang North Road. The transportation is extremely convenient, and
you can drive 25 minutes to reach the airport. The north is just a step away from Honglingjin Park. The park is
surrounded by weeping willows and the water is sparkling, which makes you feel fresh and natural when you are busy
with business. The Luomai Building is designed by Jianyan Architectural Design and Research Institute Co., Ltd. The
building is transparent and fast, with a pure and simple design, making it a unique three sided panoramic office
building in the pan CBD area. The exterior wall adopts the imported LOW-E tempered hollow glass curtain wall
structure from Belgium, which has better UV protection, thermal insulation, energy conservation, and transparent
lighting effects.

罗麦大厦https://luomai1.h-lou.com
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